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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tudomása van-e minisztertársa, Kóka János állításáról, amely szerint az 1000 milliárdos
gyógyító-megelőző és gyógyszerkasszából legalább 200 milliárd Ft-ot kilopnak,
elpazarolnak?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani dr. Rácz
Jenő egészségügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönjük a K/14590 . számon feltett írásbeli kérdésünkre adott válaszát. Kérdésünkben az
1000 milliárd Ft-os összeget pontosan idéztük minisztertársától, Kóka János gazdasági
minisztertől .
A feltett kérdés azonban nem a gyógyító-megelőző és a gyógyszerkassza nagyságára
vonatkozott, ezért újra megkérdezzük tisztelt Miniszter úrtól :

Tudomása van-e minisztertársa, Kóka János állításáról, amely szerint - az ő szavait idézve -
az 1000 milliárdos gyógyító-megelőző és gyógyszerkasszából legalább 200 milliárd Ft-ot
kilopnak, elpazarolnak?

Egyetért-e a gazdasági miniszter állításával?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . március 10 .
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